



無論任何人，都會有不同程度的關節勞損或退化，尤其是高齡，肥胖，職業性勞損的人士，隨着年齡增長，通常會患上關節炎，關節受到長期壓迫引致酸痺、無力。本產品經深入研究，結合了三大天然營養關節元素：葡萄糖胺，軟骨素，及鯊魚軟骨素配製而成，三管齊下，並提昇加倍的保護作用，全面支援你的關節健康。

「維骨健力」膠囊有什麼好處？

蘊含葡萄糖胺，軟骨素和鯊魚軟骨素三合一最新配方，能幫助修補和潤滑關節，為關節提供三重保護功能，適合關節勞損人士。

**葡萄糖胺鹽酸鹽(Glucosamine Hydrochloride)**的成份在人身體內也能自行製造，它製造糖胺聚醣和糖蛋白的方面起著重要作用，幫助減輕關節勞損不適，包括韌帶、肌腱、軟骨和滑膜修補，保持關節健康。

**硫酸軟骨素(Chondroitin Sulphate)**的作用是鞏固身體內軟骨膠質水份不容易流失，有助於復其原動力，它能減少腫脹和壓傷，幫助加強軟骨活動能力。

**鯊魚軟骨素(Shark Cartilage)**來源於鯊魚的骨骼組織，鯊魚軟骨含豐富黏多醣，天然來源鈣，蛋白質等。黏多醣是遍佈全身的長鏈分子，是發現整個身體，經常在黏液和液體周圍關節幫助建立骨骼、軟骨、肌腱、角膜、皮膚和結締組織，主要功用是舒緩效果，尤其是適合老年人和運動員。

「維骨健力」膠囊丸每四粒主要成份：

葡萄糖胺鹽酸鹽(Glucosamine Hydrochloride).....1500毫克  
硫酸軟骨素(Chondroitin Sulphate) ..... 300毫克  
鯊魚軟骨素(Shark Cartilage)..... 300毫克

建議劑量及服用方法：

成人每日服1-4粒，餐後服食。請不要過早停止，是需要連續服用至少8個星期，效果更好，或請教醫生指示服用。

特點：

「維骨健力」膠囊丸是比一般片劑骨丸容易吞服，對於老人家克服了吞食困難問題，因為膠囊丸能在服食後三十分鐘之內就溶化，很快被身體吸收，是突破性的優點，對修補骨骼和關節有莫大的幫助。

本產品符合美國食品及藥物管理局 (FDA) 認證及優良生產規範 (GMP) 藥廠製造



注意：

懷孕或哺乳期婦女是不適宜服用，對海產食物有敏感者也不適宜服食。

包裝：每瓶60粒及90粒

儲存：存放於暗涼處，在攝氏25度以下，遠離兒童接觸地方

製造：美國歐納天然營養食品大藥廠

總代理：永裕（香港）貿易有限公司

網址：www.sbella.com

中文通用網址：雪碧蘭

電郵：info@wingyue.com.hk

「雪碧蘭」Sbella<sup>®</sup> 註冊商標編號06759

中文譯本只供參考



Erosion of cartilage and bone problem everyone suffer from joints strain or degeneration to one degree or another, especially to the elderly, obese and those in high-risk occupations. As you get older, and unhealthy lifestyle, your cartilage and bone will erosion gradually, place greater stress on your bones and possibly resulting in sour joint condition.

What is Sbella Arithelux Forte Capsules practical benefit?

The latest formulations, containing glucosamine, chondroitin and shark cartilage can help repair and lubricate joints, providing triple-protective function for joints, suitable for sour joint and occupational strainers.

Ingredient Description:

**Glucosamine Hydrochloride** may help to reduce the associated discomfort joint. Glucosamine Hydrochloride is found in human body. It plays an important role in making glycosaminoglycans and glycoproteins, which are essential building blocks of many parts of joints, including ligaments, tendons, cartilage and synovial fluid. It is suggested that the way these parts of joint are built and maintained contributes to the development and progression of joint health.

**Chondroitin Sulphate** play a master role in catching and holding water in cartilage contributing to it's resilience, so it is particularly effective in all forms of joint disease. It can help reduce swelling and tenderness, at the same time, improve the body activities and functions.

**Shark Cartilage** connecting tissue derived from the backbone of sharks. Shark Cartilage is abundant in mucopolysaccharides, natural source calcium, proteins and more. Mucopolysaccharides are long chains of sugar molecules that are found throughout the body, often in mucus and in fluid around the joint that help build bone, cartilage, tendons, corneas, skin and connective tissue. It is mainly used for protective purposes, especially for elderly and athletes.

Suggested Use:

Adults take 1-4 capsules daily preferably with meal, consumption for at least 8 weeks for optimal result, or as directed by physician.

Features:

Sbella Arithelux capsules is rather easily to swallow than tablets and with disintegration in a half an hour. It is good for the body absorption. This product is specially designed for the elderly with safe and beneficial results.

Supplement Facts

	Serving per Container 60	
	Amount per Serving	% Daily Value
Glucosamine Hydrochloride	1500 mg	*
Chondroitin Sulphate	300 mg	*
Shark Cartilage	300 mg	*

\* Daily Value Not Established

**OTHER INGREDIENTS:** Gelatin, Vegetable Stearate, Rice Flour, Silica.

**CAUTION:** Do not use if you are pregnant or nursing. Not recommend for those allergic to shellfish.

**Packing:** Bottle of 60 and 90 capsules.

**Storage:** Store below 25°C, keep out of reach of children.

**Manufactured by:** Arnet Pharmaceutical Corp  
2525 Davie Rd, Suite 330,  
Davie, FL 33317 U.S.A.

**Sole Agent:** Wing Yue (H.K.) Trading Co. Ltd.

**Website:** www.sbella.com

**Email:** info@wingyue.com.hk

Sbella<sup>®</sup> is a trademark certificate No. 06759

References:

- Fetrow CW & Avila JR: Professional's Handbook of Complementary and Alternative Medicines. Springhouse Corp, Springhouse, PA, USA; 1999:595-598.
- Aetema Laboratories Inc. Phase III randomized study of AE-941 (Neovastat; Shark Cartilage Extract) in patients with metastatic renal cell carcinoma refractory to immunotherapy. 2001.
- Herrero-Beaumont G, Ivorra JA, Del Carmen Trabado M, et al "Glucosamine sulfate in the treatment of knee osteoarthritis symptoms: a randomized, double-blind, placebo-controlled study using acetaminophen as a side comparatir". Arthritis Rheum. 2007; 56(2):555-67.
- Baeurle SA, Kiselev MG, Makarova ES, Nogovitsin EA (2009). "Effect of the counterion behavior on the frictional-compressive properties of chondroitin sulfate solutions". Polymer 50:1805-1813.

\* These statement have not been evaluated by the food and drug administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease.